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R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 03.10.2012, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN 

 

 

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:   

 

 Doamnelor şi domnilor,   

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29  de consilieri judeţeni.    

 Lipseşte motivat domnul consilier Ştefănescu Nicolae.  

Se supune la vot motivarea domnului consilier Ştefănescu Nicolae. Se aprobă în 

unanimitate. 

 Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.484/25.09.2012, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/10630/26.09.2012, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările 

ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/10629/26.09.2012 şi s-a adus la cunoştinţa 

locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data 27.09.2012. 

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului. 

Participă ca invitaţi: domnul prefect Hurduzeu Silviu, domnul inspector general 

Stolojescu Grigore –Inspectoratul de Poliţie Judeţean Caraş-Severin, doamna dir. Dacica 

Liliana- Direcţia de Sport, domnul manager Secăşan Dumitru- Spitalul Judeţean de 

Urgenţă Reşiţa, domnul dir.ex. Pădurean Tiberiu- ADI „Intercom Deşeuri Caraş-

Severin”, reprezentanţi ai instituţiilor publice în coordonarea şi subordonarea Consiliului 

Judeţean, ai altor instituţii publice, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

 Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Jurnal de Caraş-

Severin”, „BANAT TV”, „Radio Reşiţa”,  Publicaţia „Argument”, TVR Timişoara, 

Radio România Actualităţi, AGERPRES, Expres de Banat. 

 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, pe anul 2012. 

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.13/25.01.2012 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli a instituţiilor şi 
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serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, 

pe anul 2012, modificată şi completată. 

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.34/28.02.2012 privind aprobarea cuantumului cotizaţiei Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, în calitate de membru al Clubului Sportiv Banatul Montan Caraş-Severin, 

cu rang de asociaţie.  

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea Monografiei economico-militare a 

judeţului Caraş-Severin. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de ocupare a funcţiilor publice din 

cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, Direcţiei 

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de 

Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin, al Direcţiei de Administrare a 

Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin şi al Camerei Agricole a Judeţului 

Caraş-Severin, pentru anul 2013. 

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.90/08.04.2011 privind aprobarea organigramei şi statelor de funcţii ale 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu 

modificările şi completările ulterioare. 

7.Proiect de hotărâre privind atribuirea unor licenţe de traseu pentru servicii de 

transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-

Severin. 

8.Proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii unor imobile, aflate în 

domeniul public al statului, şi administrarea Direcţiei Judeţene pentru Tineret şi Sport 

Caraş-Severin, în domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi în administrarea 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

9.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.115/2012 privind aprobarea organigramei, statului de funcţii contractuale şi a 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa, 

modificată ulterior.  

10.Raport de activitate pentru anul 2011 al Clubului Sportiv Caraş-Severin. 

Execuţia bugetului de venituri şi cheltuieli şi bilanţul contabil.  

11.Raport anual privind activitatea SC EOLIANA CARAŞ SRL, pe anul 2011.  

12.Informare privind colectarea deşeurilor la nivelul judeţului Caraş-Severin. 

13.Informare privind nivelul de asigurare a securităţii şi siguranţei civice a 

comunităţii în semestrul I-2012. 

14.Informare cu privire la situaţia furturilor de componente electrice pe raza 

judeţului Caraş-Severin în perioada 2011-31.08.2012. 

15.Întrebări.Interpelări.  

 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi observaţii în legătură cu 

ordinea de zi. Nu sunt. Cine este „pentru” aprobarea ordinii de zi? Abţineri? Împotriviri? 
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Se aprobă în unanimitate. Procesul-verbal al şedinţei din 30 august şi procesul-verbal din 

14 septembrie, domnul Imbrescu. 

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: La primul proces-verbal din 

30.08.2012, dacă sunt amendamente? Nu sunt. Cine este „pentru”? Abţineri? 

Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. Dacă la al doilea proces-verbal din 14.09.2012 

sunt amendamente? Nu sunt. Cine este „pentru” Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în 

unanimitate. Mulţumesc, domnule preşedinte. 

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, pe anul 2012. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Înţeleg că hotărârea este cea care a apărut 

acum pe masă?  

Doamna invitat Pavel Gina: Da.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În esenţă, ce se întâmplă? Au venit 5 

miliarde pe acel proiect pe care îl derulăm împreună cu Fondul de Mediu, pentru 

împăduriri în zona Bozovici, în zona Pojejena, Moldova Nouă şi Berzasca. E un proiect 

în care noi ne-am plătit contribuţia. Acum, acelaşi lucru îl face şi Fondul de Mediu. 

Rectificăm, aşadar, bugetul acesta cu 5 miliarde în plus. De asemenea, în interiorul 

bugetului, de la Capitolul „Dobânzi”, alocăm pentru Direcţia de Evidenţă a Persoanelor 

Caraş-Severin, 250 de milioane pentru anumite reparaţii imediate de care are nevoie 

clădirea direcţiei, pentru a putea funcţiona în condiţii bune. Asta este esenţa acestei 

rectificări de buget. Dacă aveţi observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 
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2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.13/25.01.2012 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli a instituţiilor şi 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, 

pe anul 2012, modificată şi completată. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este consecinţa hotărârii pe care am 

votat-o mai înainte. Este hotărârea de la punctul 2 al ordinii de zi şi modificăm astăzi şi 

celelalte bugete. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.34/28.02.2012 privind aprobarea cuantumului cotizaţiei Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, în calitate de membru al Clubului Sportiv Banatul Montan Caraş-Severin, 

cu rang de asociaţie.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Noi am votat în 2012, în ianuarie, la votul 

pentru buget un cuantum de 500 de milioane de lei. Vă propun să mărim acest cuantum 

de la 500 de milioane, la 900 de milioane, pentru a putea să susţinem şi activitatea 

Clubului Sportiv Şcolar, 40 de milioane ca să susţinem activitatea echipei de tenis de 

masă, care este pe locul III în campionatul naţional şi pentru activitatea Clubului Sportiv 

Universitar, prin acest club al Banatului Montan. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 
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Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea Monografiei economico-militare a 

judeţului Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E o lucrare care trebuie reeditată de 

Consiliul Judeţean, din 4 în 4 ani. Aşa se numeşte ea, economico-militară, ţinând cont că 

există  anumite detalii despre ISU, despre şcoli, despre tot ce înseamnă, hai să spunem, 

viaţă economico-militară. Repet, este obligaţia Consiliului Judeţean de a edita această 

monografie din 4 în 4 ani, conform legii. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de ocupare a funcţiilor publice din 

cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, Direcţiei 

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de 

Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin, al Direcţiei de Administrare a 

Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin şi al Camerei Agricole a Judeţului 

Caraş-Severin, pentru anul 2013. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În fiecare an, înainte de a începe 

activitatea în anul următor, în speţă acum în 2012, înainte de 2013, tot conform legii 

votăm acest proiect de hotărâre privind aprobarea planului de ocupare a funcţiilor 

publice pentru instituţia Consiliului Judeţean şi instituţiile subordonate ale Consiliului 

Judeţean. Este o obligaţie pe care o avem. Este o obligaţie stipulată prin lege. Nu e 

nimic, hai să spunem, senzaţional în toată povestea asta. Dacă aici aveţi observaţii? Nu 

sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.90/08.04.2011 privind aprobarea organigramei şi statelor de funcţii ale 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu 

modificările şi completările ulterioare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Conform unei proceduri împământenite, 

dar legale, ridicăm nivelul de salarizare, upgradăm, pe măsură ce colegi de-ai noştri 

angajaţi în aceste direcţii subordonate Consiliului Judeţean încep să satisfacă condiţiile 

de vârstă, de vechime necesară. Ideea este că pe de-o parte au acest drept şi pe de altă 

parte, la cât de mici sunt salariile pe care le practicăm astăzi în administraţie, este firesc 

să putem să-i ajutăm cu o sumă, până la urmă neesenţială. E vorba de 5 posturi care se 

upgradează la direcţia doamnei Ana Vasile. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

7.Proiect de hotărâre privind atribuirea unor licenţe de traseu pentru servicii de 

transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-

Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E o activitate pe care o facem periodic în 

funcţie de solicitările care există. În acest caz e vorba de ce traseu? 

Domnul invitat Bîtea Cristian: E vorba de Sfânta Elena-Moldova Nouă, Plugova-

Băile Herculane, Goleţ-Caransebeş şi Caraşova – Reşiţa. Având în vedere începerea 

şcolii, majoritatea sunt curse pentru elevi. 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Interes educaţional! Sunt cele 4 trasee 

pentru care trebuie să emitem această hotărâre, care acordă licenţele de transport pe 

traseele pe care le-aţi auzit. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 

8.Proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii unor imobile, aflate în 

domeniul public al statului, şi administrarea Direcţiei Judeţene pentru Tineret şi Sport 

Caraş-Severin, în domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi în administrarea 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ştiţi că printr-o extraordinară reformă a 

sistemului din educaţie şi sport, Ministerul Educaţiei şi Agenţia Naţională pentru Sport 

au iniţiat, cred că în toamna anului 2011, o acţiune de cedare a unor tabere către 

consiliile judeţene. Am mai dat hotărârea asta în ediţia trecută a Consiliului Judeţean. 

Acum ne cer, bineînţeles, într-un spirit autentic, birocratic românesc, reactualizarea 

acestei hotărâri. E vorba de o hotărâre prin care noi suntem de acord să preluăm tabăra de 

la Cereşnaia, tabăra de la Brebu Nou, care e vis-a-vis de intersecţia care o ia spre Prislop. 

Şi tabăra de la… 

Doamna invitat Dacica Liliana: Vila Klauss. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vila Klauss şi Băile Herculane, 4 tabere. 

E o nouă hotărâre pe care trebuie să o dăm în acest sens. Sigur, raţiunea a fost că putem 

obţine o serie de fonduri europene pentru a reabilita încet-încet aceste tabere, care de-a 

lungul timpului au fost interesante şi care nu au mai suportat nici un fel de reabilitare 

după 1990. Practic, în Caraş-Severin s-a investit într-o singură tabără, cea de la Râul Alb, 

după 1990. Dacă aici sunt observaţii?  

Domnul consilier Spânu Ion: Eu aş vreau să întreb, domnule preşedinte, dacă 

există o gândire cu aceste obiective pe care le preia Consiliul Judeţean? Am înţeles ce aţi 

spus dumneavoastră mai înainte, că e mai uşor să obţinem nişte fonduri europene. După 

reabilitare, le dăm destinaţia pe care au avut-o sau  le schimbăm destinaţia? 

Domnul consilier Miclea Aurel: Eu vă propun să trecem şi tabăra de la Valea 

Minişului care este în aceeaşi situaţie şi ea necesită fonduri pentru a fi reabilitată. 
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Doamna invitat Dacica Liliana: Acolo trebuie văzut la Cartea Funciară. S-a 

strecurat o eroare materială, pentru că apare în domeniul privat al Direcţiei Judeţene şi de 

fapt este statul român şi de aceea n-a fost introdusă pe această hotărâre. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Ideea este să îndreptaţi această 

greşeală şi după aceea va face obiectul unei hotărâri de consiliu, separat. Nu e nici o 

problemă. Da, în principiu ne gândim să menţinem obiectul de activitate iniţial al acestor 

tabere, zonele de agrement, pentru că e firesc să avem până la urmă pentru copiii din 

Caraş-Severin o asemenea posibilitate. Nici nu ne-am gândit să facem altceva! Decât să 

rămână în paragină şi pe nimeni să nu intereseze, pentru că o să vedeţi, vreţi, nu vreţi, tot 

mai mult această descentralizare va exista în viaţa publică. Cu atât mai mult, cu cât 

actualul Guvern vorbeşte foarte mult de treaba aceasta  şi atunci eu cred că este un blam 

pe obrazul Caraş-Severinului, că asemenea zone foarte frumoase, asemenea locuri care 

au fost de-a lungul timpului frecventate de probabil mii de copii de-a lungul anilor, să 

rămână în paragină. Evident, dorim să le menţinem destinaţia. Dacă mai sunt alte 

observaţii? Nu mai sunt.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Puneţi în ordine situaţia juridică, ca să 

facem şi cu tabăra de la Valea Minişului, aceeaşi treabă.  

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 

8.Proiect de hotărâre privind solicitarea transmiterii unor imobile, aflate în 

domeniul public al statului, şi administrarea Direcţiei Judeţene pentru Tineret şi Sport 

Caraş-Severin, în domeniul public al judeţului Caraş-Severin şi în administrarea 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici aveţi observaţii?  

Domnul consilier Madina Sorin: Domnul preşedinte, eu aş avea o observaţie de 

făcut faţă de Regulamentul de Organizare şi Funcţionare al Spitalului. L-am studiat şi am 
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identificat câteva inadvertenţe în ceea ce priveşte legislaţia şi punerea legislaţiei în 

aplicare în acest regulament. Aici mă refer, pornind de la membrii Consiliului de 

Administraţie, unde cred că din eroare a fost introdus un membru în plus, deşi legea 

spune că doar 1 reprezentant al O.A.M.M.R., face parte din Consiliul de Administraţie, 

sunt trecuţi 2. Mai departe, în ceea ce priveşte comisiile … 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ce este O.A.M.M.R.? 

Domnul consilier Madina Sorin: Ordinul Asistenţilor, Moaşelor… 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. 

Domnul consilier Madina Sorin: În ceea ce priveşte comisiile formate, sunt 

comisii paritare, ele ar trebui să fie impare, cu un număr de 3 sau 5 membri. Ori 4 dintre 

ele au un număr de 4 membri. Nu poate să ia o decizie! Este vorba de Comisia de 

declararea morţii cerebrale. Păi dacă sunt 4 membri, 2 spun „da”, 2 spun „nu”, cum să ia 

decizia? Legea spune, 3 sau 5! 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă e mort sau nu-i mort, cerebral! 

Domnul consilier Madina Sorin: Şi ultima observaţie, ar fi legată de Comisia de 

disciplină, unde lipseşte consilierul juridic. Ori legislativ, e clar, consilierul juridic în 

Comisia de disciplină trebuie să facă parte. 

Domnul invitat Ciobanu Darian: În Consiliul de Administraţie este o eroare. 

Consiliul de Administraţie e format exclusiv din 2 reprezentanţi ai autorităţii şi 1 

reprezentant al preşedintelui. Se completează cu 2 reprezentanţi ai Direcţiei de Sănătate 

Publică, ca reprezentanţi ai Ministerului Sănătăţii. Celelalte persoane care participă, au 

statut exclusiv de invitaţi. Poate să fie 3, 5, 10 reprezentanţi ai ordinului respectiv, al 

moaşelor şi asistenţilor, 3, 5 reprezentanţi de oriunde, în funcţie de ce spune domnul 

manager. În privinţa atribuţiilor tehnice, nu putem să dăm un răspuns exact pentru că nu 

cunoaştem. Iar în privinţa răspunderii disciplinare, aveţi dreptate, dar am spus că legea, 

Codul Muncii, practic sediul materiei, se răsfrânge şi n-am mai vrut să-l facem atât de 

vast şi aşa am ajuns la 100 şi ceva de pagini.  

Domnul consilier Madina Sorin: Da. Dar sunteţi de acord că, comisiile trebuie să 

fie impare? Numărul de membrii al unei comisii trebuie să fie impar şi atunci trebuie 

revizuit. 

Domnul invitat Ciobanu Darian: Exceptând Consiliul de Administraţie.  

Domnul consilier Madina Sorin: Exceptând Consiliul de Administraţie. Restul 

sunt încă 4 comisii care… 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Domnul manager, comisiile? 

Domnul invitat Secăşan Dumitru: Comisiile, poate dintr-o eroare au fost făcute în 

număr par. În a stabili că e moarte cerebrală sau nu, sunt o multitudine de investigaţii 

care să poată pune acest diagnostic. Nu este un impediment major în funcţionarea şi 

desfăşurarea activităţii Spitalului Judeţean. O să avem în vedere şi această… 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ce impediment major ar fi fost să avem 

un număr impar de membrii în comisiile acestea? 

Domnul invitat Secăşan Dumitru: Poate o necunoştinţă a situaţiei legale. 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ne presează vreo instituţie vis-a-vis de 

aprobarea acestui regulament? 

Domnul invitat Secăşan Dumitru: El poate fi modificat şi acum. Vis-a-vis de 

această recomandare, dacă domnul consilier propune un amendament, noi putem să 

modificăm, fiindcă până săptămâna viitoare trebuie să trimitem la CONAS, la Bucureşti, 

acest regulament. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Care e amendamentul? Ca aceste 

comisii să aibă un număr impar de membri. Da? Corect! Deci ne presează faptul că 

săptămâna viitoare trebuie să trimitem treaba asta. Deci ne presează ceva până la urmă. 

Înţeleg că nu există un impediment vis-a-vis de ceea ce se întâmplă la Consiliul de 

Administraţiei, dar e firesc să fie număr impar de membri în comisiile de specialitate. 

Da? În regulă! Cu acest amendament pe care l-aţi reţinut, vă propun să aprobăm acest 

regulament, ca să poată să fie trimis săptămâna viitoare la Bucureşti. De acord? Bun. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctelor 10, 11, 12, 13 şi 14 ale ordinii de zi şi anume: 

10.Raport de activitate pentru anul 2011 al Clubului Sportiv Caraş-Severin. 

Execuţia bugetului de venituri şi cheltuieli şi bilanţul contabil.  

11.Raport anual privind activitatea SC EOLIANA CARAŞ SRL, pe anul 2011.  

12.Informare privind colectarea deşeurilor la nivelul judeţului Caraş-Severin. 

13.Informare privind nivelul de asigurare a securităţii şi siguranţei civice a 

comunităţii în semestrul I-2012. 

14.Informare cu privire la situaţia furturilor de componente electrice pe raza 

judeţului Caraş-Severin în perioada 2011-31.08.2012. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă la rapoartele de activitate şi 

informările care există aici, sunt observaţii? Nu sunt 

* 

Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume: 

15.Întrebări. Interpelări.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici am eu două lucruri de…În primul 

rând vă solicit să-mi aprobaţi concediul în perioada 4-10 octombrie. Dacă sunteţi de 
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acord? Aşa e procedura. Cine este „pentru”? Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc. Vă 

anunţ că, probabil, vom mai ţine o şedinţă undeva spre finalul lunii, pentru că mult 

aşteptata rectificare de buget a prins contur. Se pare că a prins contur tocmai pe acele 

sume de cheltuieli curente şi de capital, care este domeniul cel mai afectat de 

subfinanţare la capitolul administraţiei publice locale şi judeţene. Aşa că, evident, veţi fi 

anunţaţi din timp. În fine, după lupte seculare care au durat aproape două luni, Ministerul 

Sănătăţii aprobă crearea Centrului de Sănătate  Multifuncţional Bozovici. Adică, 

redeschidem acea unitate de sănătate acolo, în condiţiile în care Spitalul Judeţean va 

trebui să angajeze 3 medici cu convenţie. E deja în negocieri pentru acest lucru şi tot aşa 

şi personalul sanitar, urmând să continuăm şi alte diligenţe. Dar cert este, sper eu cât de 

repede posibil, va exista această unitate la Bozovici care va asigura asistenţa sanitară 

pentru acea zonă. Domnul Secăşan lucrează de vreo două săptămâni la această problemă, 

pentru rezolvarea ei şi sunt convins că având acum şi aprobarea asta nu mai depinde 

decât de noi să dăm drumul la acel centru. Dacă mai sunt şi alte probleme? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnule preşedinte, stimaţi colegi, începând 

de mâine în Piaţa Centrală din Caransebeş, este un festival al toamnei la care vă invităm 

pe toţi şi în special pe cei originari din preajma Caransebeşului, pentru că organizăm 

nişte expoziţii cu vânzare pe diferite genuri, de la păsări, legume, fructe, animale, târgul 

meşterilor şi aşa mai departe. Vă rugăm să ne vizitaţi. Doamne ajută! 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Vă mai informăm că este bine să ştiţi, 

că această unitate de la Bozovici se va numi Centrul de Sănătate Multifuncţional 

Bozovici, cu specialităţile pe care le-a avut şi atunci când era spital. Ce număr de paturi? 

Domnul invitat Secăşan Dumitru: Cu 40 de paturi.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: 40 de paturi.  

Domnul invitat Secăşan Dumitru: Acest centru multifuncţional va avea 

următoarea structură: internarea de zi, adică 12 ore internat, pe specialităţile interne şi 

chirurgie. Noi am propus şi pediatrie, cu toate că nu avem resursa umană. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Adică n-avem doctorul! 

Domnul invitat Secăşan Dumitru: N-avem doctor şi cabinete de specialitate în 

specialităţile chirurgie şi medicină internă. La spitalizarea de zi, avem 4 paturi pentru 

femei, interne, şi 4 paturi pentru bărbaţi, interne, 4 paturi pentru femei, chirurgie şi 4 

paturi pentru bărbaţi, chirurgie. Credem că la ora actuală este suficient în acordarea 

asistenţei medicale în zona Almăjului, în condiţiile în care şi în prezent, asistenţa 

medicală  este asigurată şi prin o substaţie de ambulanţă şi o substaţie de SMURD. Prin 

acest centru multifuncţional se înteţeşte cumva acordarea asistenţei medicale în zona 

Bozovici. Sprijinul poate să-l dea administraţia din Valea Almăjului, în ceea ce priveşte 

utilităţile şi găsirea de noi medici care să vină în Valea Almăjului. În condiţiile în care 

domnul Miculescu este pensionar deja, el trebuie să fie reintegrat în sistemul social, 

doctor Popişti Ileana este pensionar, trebuie reintegrat. Singurul care este activ acolo, 

este doctor Olariu Mario. Deci trebuie făcută o solicitare către alţi medici care să vină să 

lucreze acolo. Altfel, va fi greu de… 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Deci el va fi deschis în aceste 

condiţii. Există 3 medici interesaţi şi personal auxiliar există. Ce spune domnul doctor 

Secăşan? Spune că într-o perspectivă mai mult sau mai puţin apropiată, la nivel 

administraţiei publice şi judeţene, să fie clar, atâta vreme cât Spitalul Judeţean este 

proprietatea Consiliului Judeţean şi a administraţiei judeţene cu alte cuvinte şi a celei 

locale, va trebui să găsim o formulă în care să cointeresăm anumiţi medici să vină pe 

Valea Almăjului. Pentru că într-adevăr este nevoie de această unitate sanitară acolo, dar 

în egală măsură trebuie să recunoaştem că ea, atunci când a fost din nefericire desfiinţată, 

a fost o prostie, ca multe alte spitale. Personal, eu nu cred că s-a realizat vreo economie 

în România prin desfiinţarea celor 82 de spitale la vremea respectivă. Şi atunci când a 

fost desfiinţată, această unitate nu avea un nivel de deservire medicală extraordinar de 

ridicată, dar era acolo, aşa cum va fi din nou peste câteva săptămâni. Dar în perspectivă 

va trebui să găsim pentru Valea Almăjului, la nivelul administraţiei judeţene şi la nivelul 

administraţiilor locale de acolo, a primăriilor de acolo, cu alte cuvinte, o posibilitate de a 

cointeresa medici mai tineri de acum, de a veni în zonă şi a asigura asistenţa sanitară. 

Asta este ceea ce domnul Secăşan vorbea, de perspectiva, hai să spunem, medie, a 

funcţionării acestui spital, pentru că el practic devine un spital. Asta este, nu este altceva. 

Doamna consilier Turnea Iustina: Domnule preşedinte, aş vrea să vă aduc la 

cunoştinţă că în zona Văii Almăjului, cu toate consiliile locale am constituit o asociaţie 

denumită „Sănătatea pentru Almăj”, care are prevăzut în statut ca fiecare primărie, 

fiecare consiliu local să cotizeze cu o sumă anume care să poată să suporte cheltuielile 

curente care sunt. Avem de asemenea, membri ai acestei asociaţii, toţi pensionarii din 

zonă care şi ei cotizează, toţi consilierii locali şi judeţeni care cotizează. Deci, din acest 

punct de vedere noi suntem pregătiţi ca să susţinem toate cheltuielile administrative care 

sunt acolo. În legătură cu rezidenţi, am luat deja legătura cu 2 rezidenţi care sunt din 

zonă, cărora în statutul nostru am prevăzut ca să le acordăm o bursă lunară şi cu care 

asociaţia să facă contract, că se reîntorc în Almăj, la spital. În acelaşi timp, avem 3 

apartamente pregătite pentru a le acorda gratuit ca şi locuinţă pentru medici. Această 

asociaţie a consiliilor locale a pregătit terenul pentru deschidere. Vreau să mulţumesc 

domnului director de la Direcţia Silvică, care ne-a sprijinit pentru a ne procura lemnele 

acum, ca să le avem pentru iarnă. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Tabugan sau domnul Stănescu? 

Doamna consilier Turnea Iustina: Nu, Tabugan! 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De regulă, în sezonul acesta el asigură 

lemnele. 

Doamna consilier Turnea Iustina: Tabugan vine dacă eventual se taie vreo 

panglică, poate îşi face şi el loc, dar îl invităm pe domnul senator care s-a zbătut mult să 

ne ajute.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun, am înţeles. E firesc să… 

Domnul consilier Miclea Aurel: Domnule preşedinte, o singură completare aş 

vrea să fac şi eu.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Câte pasiuni stârneşte zona asta! 
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Domnul consilier Miclea Aurel: Ştiţi care este cea mai mare problemă? Fiindcă, 

Casa de Sănătate va plăti serviciile medicale, iar la 4 paturi şi 12 ore, finanţarea va fi 

atât de slabă, încât medicii care vor lua acolo, nu ştiu dacă vor ajunge să ia salariul 

minim pe economie.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu ştiu. Hai să nu fim… În loc să nu mai 

avem un spital, avem acum unul.  

Domnul consilier Miclea Aurel: Da. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Lasă-ne să ne ocupăm. Hai să ne 

înţelegem! Spitalul acesta a fost deschis într-un exerciţiu bugetar, votat în noiembrie 

anul trecut, un buget cu alte cuvinte. Dacă ţii bine minte, Miki, n-a mulţumit pe nimeni, 

nici măcar în PDL, „ale Boc”! Dar aşa a fost exerciţiul acela bugetar, ca să aibă două 

ministere sau trei, foarte mulţi bani şi de restul nu le-a păsat. Pe acest exerciţiu bugetar 

am reuşit să redeschidem spitalul de la Bozovici. Anul viitor, hai să spunem, că vom 

activa într-o altă logică bugetară, pe o altă construcţie bugetară, care nu o să mai fie una 

preponderent centralistă. Sunt nişte promisiuni făcute în acest sens. Cu atât mai uşor ne 

va fi să suportăm o parte din aceste cheltuieli pentru Bozovici. Cum e foarte bine ceea 

spunea Iustina, iată că s-a compus administraţia de acolo şi împreună cu Consiliul 

Judeţean, vom găsi soluţia ca să putem fiinţa, susţine până la urmă, acest spital. O să ne 

gândim atunci când facem bugetul pe anul viitor, de la nivelul Consiliului Judeţean, că 

asta putem să facem, să alocăm primăriilor de acolo o anumită sumă, ca ei să poată să 

susţină acest spital care este foarte important în viaţa arealului respectiv. Dar e foarte 

bine că deja vă gândiţi să acordaţi o bursă, sunt 3 apartamente. E formula care va trebui 

să funcţioneze şi ea probabil că se va extinde, o să vedeţi şi în alte zone. Dacă tot 

suntem la capitolul acesta, să fie clar că sănătatea este o prioritate pentru Consiliul 

Judeţean. Ţinând cont că am terminat şedinţa, ştiţi că am inaugurat acel RMN, acel 

echipament de rezonanţă magnetică, la Spitalul Judeţean. Am avut o discuţie cu 

conducerea spitalului, cu câţiva din şefii de secţie de la Spitalul Judeţean, pentru că 

vom continua această politică de dotare a Spitalului Judeţean, el fiind proprietatea 

noastră din vara anului 2011. Deja putem spune că în acest moment sunt dotări de 2 

milioane şi ceva, cu tot cu programul de imagistică, acela transfrontalier cu Vrsac, de 2 

milioane şi 200 de mii de euro, cam aşa. În plus, mai este câştigat un proiect pentru un 

computer tomograf de 870 de mii de euro, tot din programe transfrontaliere, cu 

Požarevac, de data asta. Sunt deja 3 milioane de euro investiţi în Spitalul Judeţean, de 1 

an şi 2 luni. Cum am făcut un necesar cu şefii de secţie şi conducerea spitalului, pentru 

a dota în perioada următoare secţiile de chirurgie cu două mese de chirurgie şi 

instalaţiile aferente, secţia de urologie, de asemenea  cu o masă şi instalaţiile aferente, o 

sală de operaţie pentru ORL, ceea ce nu există la Spitalul Judeţean şi n-a existat 

niciodată din câte aflăm şi încă, câteva asemenea echipamente absolut necesare. De 

asemenea, este necesară refacerea maternităţii, reabilitarea maternităţii, care este dotată 

în acest moment pe un alt program cu finanţare guvernamentală de data aceasta, 

undeva, prin 2010-2011, dar nu este reabilită, hai să spunem, partea hotelieră şi am 

hotărât că o reabilităm în toamna asta. Şi în sfârşit, reabilitarea infrastructurii specifice 
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clădirii, încălzire, alimentare cu apă, gaz etc., care iar este defectuoasă. Toate aceste 

investiţii despre care vorbesc, urmând să fie finalizate în următoarele 6 luni, am estimat 

noi, în funcţie şi de modul în care se vor desfăşura licitaţiile, ceea ce va face din 

Spitalul din Reşiţa, la acel moment, cred, unul din spitalele judeţene foarte moderne şi 

continuăm în acest sens. 

 Doamnelor consilieri, domnilor consilieri, mulţumesc şi vă vom anunţa când are 

loc următoarea şedinţă. Sper eu, cât mai repede în octombrie, ca să putem aproba 

rectificarea de buget pentru primării, în principal.  

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

 

 

 

 

          P R E Ş E D I N T E,                                      SECRETARUL JUDEŢULUI, 

 

           Sorin Frunzăverde                                                             Ion Imbrescu 
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